

維特健靈父親節限時優惠 Father's Day limited-time privileges of Vita Green

條款及細則:

禮品條款及細則:

- 1. 優惠期由 2025年6月8日至2025年6月22日。
- 2. 優惠只限 3 香港客戶使用,換領前需登記成爲維特健靈會員。
- 3. 此優惠適用於香港維特健靈專門店。
- 4. 維特健靈會員賬戶及接收推廣短訊的手提電話號碼必須一致。
- 5. 每人只限領取及使用優惠一次,使用時請向店員出示推廣短訊或 My3 App 獎賞頁面,轉發及截圖無效,恕不接受列印本。
- 6. 購物禮遇消費滿\$999 即可獲贈維新烏絲素(超微粉配方) 10 粒裝 (價值:\$138)。消費滿\$2500 可 獲維新烏絲納米紅光激活毛囊按摩梳 (價值:\$1,388)。優惠不可同時使用。
- 7. 此優惠不可與其他推廣優惠及會員折扣同時使用。
- 8. 禮品數量有限,送完即止。
- 9. 此優惠在任何情況下不得兌換現金、其他產品或優惠。
- 10. 此優惠在任何情況下均不得轉讓、撤銷、或退回。
- 11. 圖片只供參考,如有任何爭議,維特健靈健康產品有限公司保留最終決定權。

優惠券條款及細則:

- 1. 優惠券只限維特健靈全新會員使用。
- 2. 憑券以會員價選購各款維特健靈產品 滿\$499,可享\$50 現金優惠 (五色靈芝及滋寶奇珍不適用)。
- 3. 優惠券有效期為領取起計30天内,逾期無效。
- 4. 此優惠適用於香港維特健靈專門店。
- 5. 優惠券只適用於購買會員價貨品。
- 6. 維特健靈會員賬戶及領取優惠券的手提電話號碼必須一致。
- 7. 每人只限領取及使用優惠券一次,使用時請向店員出示優惠券,恕不接受列印本。



- 8. 優惠不可與其他推廣優惠及會員折扣同時使用。
- 9. 優惠券數量有限,送完即止。
- 10. 優惠券在任何情況下不得兌換現金、其他產品或優惠。
- 11. 此優惠在任何情況下均不得轉讓、撤銷、或退回。
- 12. 如有任何爭議,維特健靈健康產品有限公司保留最終決定權。

Terms and conditions:

Gift Terms and Conditions:

- 1. The promotion period is from 8 June 2025, to 22 June 2025.
- 2. These privileges are only valid for 3 Hong Kong customers and must register as member of Vita Green to enjoy the privileges.
- 3. The privilege is applicable to <u>Vita Green stores in Hong Kong</u> only.
- 4. The Vita Green member account and the mobile phone number receiving this message must match.
- 5. Each person is limited to one redemption and must show promotion message or reward page on My3 App to staff. Forwarding or screenshotting is not valid.
- 6. Spend over \$999 to receive a complimentary 10 capsules of Vita Hair (Micronised Formula) (valued at \$138). Spend over \$2,500 to receive a Vita Hair Nano Hair Booster Brush (valued at \$1,388). Offers cannot be used simultaneously.
- 7. These privileges cannot be used in conjunction with other promotional offers or member discounts.
- 8. Gift quantities are limited and available while stocks last.
- 9. These privileges cannot be exchanged for cash, other products, or discounts under any circumstances.
- 10. These privileges is non-transferable, non-cancellable, and non-refundable under any circumstances.
- 11. Images are for reference only. Vita Green Health Products Company Limited reserves the right to make the final decision in case of disputes.

\$50 Welcome Coupon Terms and Conditions:

- 1. This coupon is valid only for new Vita Green members.
- 2. Redeem this coupon at Vita Green Hong Kong stores to avail a \$50 cash discount on purchases of \$499 or more of various Vita Green products (excluding Lingzhi and Herba Precious).
- 3. The coupon is valid for 30 days from the date of receipt and will be void thereafter.
- 4. The coupon is applicable to <u>Vita Green stores in Hong Kong</u> only.
- 5. The discount applies to regular-priced items only.
- 6. The Vita Green member account must match the mobile phone number that received the coupon.
- 7. Each person is limited to redeeming and using this coupon once. Present this coupon to the staff during redemption. Printed copies will not be accepted.
- 8. This coupon cannot be used with other promotional offers or member discounts.



- 9. Coupon quantities are limited and subject to availability.
- 10. This coupon cannot be exchanged for cash, other products, or discounts under any circumstances.
- 11. This coupon is non-transferable, non-revocable, and non-refundable.
- 12. In case of disputes, Vita Green Health Products Company Limited reserves the right to make the final decision.